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W zwiqzku z przygotowywonq korektq budietu miasta 20j.9 roku w
;:,kresie zadan tnwestycyjnych w intieniu mieszkcsic6w ponownie uprzejmie
proszq o uwzglqdnienie mojego wniosku w przygatoryywonej korekcie do
realizacji w bieiqcym roku:

L,,Przebudawo chadniko ulicy planty tna odcinku od uricy Kaliskiej do ulicy
W iej ski ej p rowo st ro na,,,

Przypominam 2e mieszkarlcy ztoiyli do Rady Miasta Wloclawek petycje, ktora
Uchwalq nr xLlX/127 12018 z dnia 14.09.201gr Rady Miasta Wloctawek zostafa
uznana za siusz.q gdzie z uzasaclnienia wynika,2e w 20r"g roku zostanie ten
cldcinek chodnika kt6ry jest w katastrofarnym stanie - dziury ,nier6wnoici
,pokruszone plytki, wystqpy itp. wykonany.

W dotychczasorvej korespondencji /pismo 1.RNt.7011.20.2.2018 z dnia
4.06.2018r./zapewnil parr mieszkalrcow i mnie , 2e uwzglqdni w/w pro(bq o
wykonanie tegoi zadania w przygorowywanym projekcie bud2etu miasta
Wioctawek 2019 roku.

Uprzejmie praszq o uwzglqdnienie finansowania w/w wntosKu przy
konstruowctniu korekty pronu finansowo - zodoniowego budietu miosta
201.9 roku.
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